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یادداشت

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات:

۹۰ درصد نسخه ها الکترونیکی شد
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با اشاره به اقداماتی که 
در یک سال گذشته صورت گرفته، بیان کرد: نسخه پیچی 
الکترونیکی در این دولت محقق شده است و اکنون بیش 
از ۹۰ درصــد نســخه ها به صورت الکترونیکی نوشــته و 

پیچیده می شود.
عیسی زارع پور، در جلســه شورای اداری شهرستان راور، 
با حضــور نمایندگان و مدیران شهرســتان، با اشــاره به 
یک ســالگی دولت ســیزدهم گفت: در طول این یک سال 
کارهای بزرگی انجام شــده است که متاسفانه برای مردم 
به خوبی تبیین نشــده و اگر این اتفــاق رخ می داد باعث 

امیدآفرینی بیشتر در میان مردم می شد.
وی افــزود: در حوزه تجارت خارجی تراز تجاری ما مثبت 
شده و صادرات از واردات پیشــی گرفته است و در شاهد 
انجام تفاهمات برای بیش از ۴۰ میلیارد دلار سرمایه گذاری 
خارجی بوده ایم. در حوزه بهداشت هم بیش از شش میلیون 
نفری که فاقد بیمه پایه بودند بیمه شــده اند و نسخه پیچی 
الکترونیکی هم در این دولت محقق شــده است و اکنون 
بیش از ۹۰ درصد نســخه ها به صورت الکترونیکی نوشته 

و پیچیده می شود.
وزیــر ارتباطات و فنــاوری اطلاعات با اشــاره به طرح 
مردمی ســازی یارانه ها نیــز گفت: این طــرح یک اقدام 
شــجاعانه بود که زمینه از بین بــردن فقر مطلق را فراهم 
کــرد و باعث کاهش شــکاف طبقاتی شــد و در آخرین 
گزارش هــا، ضریب جینی در کشــور و فاصله بین فقیر و 
غنی کاهش پیدا کرده است. در حوزه ارتباطات هم در این 
دولت کارهای بزرگی انجام شده است، در این مدت کوتاه 
حدود ۲۰۰۰ روستا به شبکه ملی اطلاعات متصل شده اند و 
امیدوارم تا پایان سال تعداد روستاهای متصل به ۹۵ درصد 
برســد و تا پایان شهریور ۱۴۰۲ تمام روستاهای بالای ۲۰ 

خانوار کشور به شبکه ملی اطلاعات متصل شوند.
زارع پور در ادامه با اشاره به توفیقات دولت سیزدهم در حوزه 
صنعت فضایی نیز گفت: بعد از یک دهه سال گذشته جلسه 
شــورای عالی فضایی با حضور رئیس جمهور برگزار شد که 
تصمیمات بسیار خوبی در آن گرفته شــد و آثار آن را شاهد 
هســتیم، از جمله توانمندی تزریق ماهواره های ســبک در 
مدارهای لئو که یکی از نتایج آن بر مدار قرار گرفتن ماهواره 
نور ۲ با پرتابگر بومی بود که هم اکنون در مرحله عملیاتی قرار 

دارد و تصاویری با دقت ۱۰ متر را ارسال می کند.
طبق اعلام وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، وی افزود: با 
وجود آنکه چرخه صنعت فضایی از ساخت و پرتاب ماهواره تا 
دریافت داده های فضایی در داخل کشور تکمیل شده است اما 
هنوز در ابتدای راه هستیم. ما تا مدار ۵۰۰ کیلومتری می توانیم 
ماهواره هایــی با وزن ۵۰ کیلوگرم ارســال کنیم اما به فضل 
خداوند و تلاش متخصصان کشور تا پایان سال توانایی ارسال 
ماهواره هایی با وزن ۱۰۰ کیلوگرم در مدارهای لئو را خواهیم 
داشت و امیدواریم تا پایان دولت به توان ارسال ماهواره هایی با 

وزن ۵۰۰ کیلوگرم به این مدارها برسیم.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با بیان اینکه همکارهای 
بین المللی خوبی هم در حوزه فضایی آغاز کرده ایم، گفت: 
شاهد بودید که هفته گذشــته ماهواره خیام با موفقیت در 
مدار قرار گرفت. اینکه صنعت فضایی ما با صنعت فضایی 
کشورهای تراز اول دنیا گره خورده، مایه خوشحالی است و 
در همین راستا توافق شده که ماهواره های خیام ۲، خیام ۳ 
و خیــام ۴ بر پایه همین همکاری های بین المللی در داخل 

ایران تولید شود.

مراسم عزاداری سید و سالار شهیدان امام حسین )ع( با حضور رئیس سازمان سینمایی 
کشور، معاونین، مدیران عامل موسسات،  مدیران و کارکنان در سازمان سینمایی برگزار 

و از کارمندان آزاده تقدیر شد.
به گزارش امتیاز؛ مراسم عزاداری ســید سالار شهیدان امام حسین )ع( دیروز ۲۲ 
مرداد ماه با حضور محمد خزاعی رئیس ســازمان ســینمایی کشور و معاونین، مدیران 
عامل موسسات، مدیران و کارکنان سینمایی در محل سازمان در سالن زنده یاد مسعود 

ملاقلی پور سازمان سینمایی برگزار شد.
در این مراســم، با حضور رئیس ســازمان ســینمایی، معاونت توســعه مدیریت 
و منابــع و مشــاور وزیر در امــور جانبــازان و ایثارگران و معاون ارزشــیابی و 
نظارت از آزادگان ســازمان ســینمایی در آستانه  ســالروز بازگشت آزادگان به 
میهن عزیز از قادر آشــنا، ابوالقاســم پیربداغی، حســین نخل کش و امیرحسین 

شد. تقدیر  خسروانی 
بر پایه این خبر، قادر آشــنا معــاون فناوری نوین و مطالعات ســینمایی و از آزادگان 
ایثارگر طی ســخنانی به بیان  خاطرات و شرایط ســخت و دشوار اسرا در اردوگاه های 

بعثی پرداخت.
این مراسم با ذکر مصیبت توسط دو تن از مداحان اهل بیت حاج محمد بازوبندکربلایی 

و حاج مرتضی بازوبندکربلایی به پایان رسید.

قائم مقام وزیر صمت گفت: اختصــاص ارز یارانه ای به واردکننده مواد اولیه به عنوان 
اولین حلقه، زمینه ایجاد فساد سیستماتیک و سازمان یافته را فراهم می کند.

به گــزارش امتیاز و به نقــل از وزارت صمــت، محمدصادق مفتح با اشــاره به 
دســتاوردهای طرح مردمی ســازی و بازتوزیع عادلانه یارانه ها، اظهار کرد: این طرح از 
ایجاد مفاســد و رانت در تأمین ارز سوبسیدداری که در اختیار نظام های مختلف وارداتی 

و تولید قرار می گیرد، جلوگیری می کند.
وی با اشــاره بــه حلقه های متعدد ایجاد شــده از واردات مواد اولیــه تولید تا تحویل 
محصول به دســت مصرف کننده، افزود: به عنــوان مثال نهاده های دامی که در اختیار 
مرغــداران قــرار می گیرد ۵ یا ۶ حلقــه را طی می کند، لذا اختصــاص ارز یارانه ای به 
واردکننده مواد اولیه به عنوان اولین حلقه، زمینه ایجاد فســاد سیســتماتیک و سازمان 

یافته را فراهم می کند.
قائم مقام وزیر صمت در امور بازرگانی با ابراز تأســف از اینکه طی ســال های گذشته 
شاهد رانت های بزرگی در این زمینه بوده ایم، تصریح کرد: به میزانی که کشور متحمل 
هزینه برای تأمین ارزهای ارزان می شد، مصرف کننده های نهایی که گروه هدف دولت 

بودند، منتفع نمی شدند.
مفتح بــا تاکید بر اینکه در همه جای دنیا به حلقه نهایی که تولیدکننده اســت یارانه 
داده می شــود، افزود: اجرای این طرح باعث شناسایی دهک هایی با درآمد پایین تر شده 

و همچنین شبکه توزیع سالم تر و بدون رانت کار خواهد کرد.

رئیس کل دادگســتری استان تهران گفت: فردی برای بانوان با دشنه، ایجاد مزاحمت 
می کرده است که در حال حاضربه اعدام محکوم شده و در آینده نزدیک این حکم اجرا 
می شــود. علی القاصی از تشدید مجازات عاملین ترس و وحشت در جامعه، رسیدگی به 

پرونده های مفاسد اقتصادی و حساب های مشکوک به پولشویی خبرداد.
ویمبنــی براینکه یکی از مواردی که مردم پیگیر آن هســتند موضوع مبارزه با فســاد 
اقتصادی اســت، مدتی است خبری از دادگاه های رســیدگی به مفاسد اقتصادی نیست 
آیا رســانه ای نشدن این دادگاه ها علت خاصی دارد؟ گفت: بحث مبارزه با فساد اقصادی 
از جملــه برنامه هــای تحولی و محوری ما در دوره جدید قوه قضائیه اســت. مســئله 
مبارزه با فســاد و برخورد با مفســدین در هر مسئولیت و شــرایطی که هستند از جمله 
موضوعاتی اســت که شخص ریاست قوه قضائیه، حساسیت ویژه ای نسبت به آن دارد. 
در دادگســتری تهران این کار با صلابت بیشتری نسبت به گذشته در حال انجام است.

رئیس کل دادگســتری استان تهران تصریح کرد: اعتقاد ما بر این است این افراد چون 
امنیت جامعه را برهم می زنند باید با مجازات های قاطعانه مواجه شــوند و سرقت هایی 
متعددی داشتیم که احکام سنگین برای آن ها اجرا شده که نمونه آن اعدام سارق طلای 
زنــان بود، همچنین پرونده دیگری الان داریم که در آن، فردی برای بانوان با دشــنه، 
ایجاد مزاحمت می کرده است که در حال حاضربه اعدام محکوم شده و در آینده نزدیک 

این حکم اجرا می شود. حساسیت دستگاه قضائی نسبت به این جرایم بالا است.

مراسم عزاداری سید و سالار شهیدان؛ 
تقدیر از آزادگان سازمان سینمایی

 اختصاص ارز یارانه ای 
به واردات فسادآور است

 صدور حکم اعدام برای عامل 
رعب و وحشت در میان بانوان

رئیس کل دادگستری استان تهران عنوان کرد:قائم مقام وزیر صمت:در سازمان سینمایی کشور برگزار شد:

   مهرداد خدیر
 در کشــاکش بحث »حق پخــش تلویزیونی« و مطالبۀ مالی 
باشگاه ها خصوصاً پرسپولیس و استقلال، مدیریت صدا و سیمای 
انحصاری ایران ترجیح داد به جای دعوت از مدیران باشــگاه ها 
و کارشناســان، از محمد حسین میثاقی مجری )محبوبِ رییس 
شبکه( برنامۀ »فوتبال برتر« و »محمدرضا احمدی« گزارشگر 
مســابقۀ افتتاحیۀ لیگ برتر بخواهد و در واقع آنان را مأمور کند 
تا بگویند و ما بدانیم و متوجه شویم که صدا و سیما حق پخش 
تلویزیونی مسابقات فوتبال ســال های ۹۹ و ۱۴۰۰ را پرداخت 

کرده ولی خود باشگاه ها بلد نبودند استفاده کنند!
   جالب ترین بخش از سخنان مجری برنامۀ فوتبال برتر -که 
در واقع القا شــدۀ رؤسای اوســت- این بود که به وزیر ورزش 
یادآور شــد متولی دو باشگاه استقلال و پرسپولیس شما هستید 
و جلوی بیانیه ها را بگیرید! هرچند اصلا جای عادل فردوسی پور 

نشسته تا کاملا مطیع اوامر باشد و چموشی نکند.
  محمــد رضا احمدی هــم حین گزارش بازی اســتقلال – 
سپاهان از روی کاغذ همین ها را خواند و از حمید سجادی وزیر 

ورزش خواست به »حواشی« خاتمه دهد.

  اگر صدا و ســیما انحصاری نبود مجری و گزارشگر، سراغ 
مدیران باشــگاه ها و کارشناســان و البته مدیران ســازمان 
می رفتنــد و البته در عین حال متنــی را به عنوان واکنش یا 
توضیح یا پاسخ روابط عمومی صدا وسیما به بحث های اخیر 
قرائت می کردند نه این که وارد اززبان خود بگویند شــوند و 
اتفاقا همین نشــان داد که خبرنگاران صدا و سیما در تعریف 
مصطلح خبرنگار مســتقل نمی گنجند چرا که کارمند وار باید 

اوامر رییسان خود را اجرا کنند.
   داســتان حق پخش و بیانیه هــا و اعتراضات برای هر فعال 
رســانه ای در حوزۀ ورزش و حتی خارج از آن یک ســوژۀ ناب 
است اما مجریان و گزارشگران سازمان باید »در مدار بچرخند« 
و تازه از وزیر ورزش بپرسند چرا جلوی بیانیه ها را نمی گیرد حال 
آن بیانیه برای یک نهاد نقش دهان را برای حرف زدن انســان 
بازی می کند و شــکل دیگر آن می تواند این باشد که چرا دهان 

دو باشگاه را نمی بندید؟!
  طعنه آمیز اســت که از یک طرف گفته می شود دو باشگاه در 
مسیر خصوصی سازی اند و سهام آن را به همین اعتبار به خلق الله 
می فروشــند و با پول آن بخشی از بدهی ها را می پردازند و به 

گونه ای وانمود می کنند که دولتی نیســتند و از سوی دیگر این 
آقا پســر گل و بلبل می گوید مگر وزیر متولی دو باشگاه نیست، 

پس چرا جلوی بیانیه ها را  نمی گیرد؟!
  عادل فردوسی پور هم البته به وضوح و صراحت به دو مقولۀ 
حق پخش تلویزیونی و ورود زنان به ورزشــگاه ها نمی پرداخت 
اما دســت کم تا این حد طوطی وار هم هر چــه را که می گفتند 

تکرار نمی کرد.
   در همین برنامۀ جمعه - حول و حوش ساعت ۱۹- اگر اعلام 
می کردند موضع ســازمان یا واکنش روابط عمومی این است و 
موبهمو و وسطز به سطر می خواندند اشکال نداشت ولی هر دو 
به گونه ای سخن  گفتند که نشان می داد از آنها خواسته اند چنین 
نقشی ایفا کنند و حس می کردی حرف رییس سازمان است اما 
در دهان این دو می چرخد. کما این که احمدی یک بار در نیمۀ 
اول بازی از رو خواند  و یک مرتبه هم در در نیمۀ دوم؛ شاید تا 
رییسان را خوش تر آید! خدا را چه دیدید شاید بابت این گزارش 

دستمزد بیشتری بگیرد. 
  درســت است و طبیعی است که هر رســانه سیاستی دارد و 
کســانی که با آن کار می کنند بــه آن باید به کلیات آن پای بند 

باشــند اما موضع رسمی رسانه ها را مدیر و رییس اعلام می کند 
و لازم نیســت از خبرنگاران و گزارشگران بخواهی طوطی وار 

تکرار کنند.
  گزارشــگر بازی همچنین اصرار داشــت به بینندۀ متحیر از 
ورزشــگاه خالی القا کند برگزاری بازی بدون تماشاگر به خاطر 
اختلال در ســامانۀ فروش بلیت الکترونیک اســت در حالی که 
قبل تر گفته شــده بود مصوبۀ ستاد ملی کروناست ولی با توجه 
به اجتماعات دو هفتۀ گذشــته احساس کردند این دلیل مقبول 
نخواهــد افتاد و قصه تازه ای ســرهم کردند. هر چند که برخی 
باشگاه ها مانند گل گهر رسماً اعلام کردند سامانۀ آنان اختلالی 
ندارد و این شایعه هم فراگیر است که چون فیفا خواستار حضور 
زنان در ورزشگاه شده در آستانۀ جام جهانی نمی خواهند ریسک 
کنند و عدالت را برقرار کردند و نه زنان را راه دادند نه مردان را! 
عجالتا وزیر ورزش گفته الزامی نیست. کج دار و مریز می گذرانند 

تا جام جهانی و بعد هم خدا بزرگ است.
   گزارشــگر البته مأمور بود همانی را بگوید که از او خواســته 
بودنــد! این که هفته های بعد چه توجیهــی دارند نیز لابد به او 

مربوط نیست. چون همانی را می گوید که خواسته اند بگوید!

   کار گزارشگر بازی اما این نیست که بیانیه سازمان را بخواند 
یا فقط بگوید توپ را فلانی داد به بهمانی و طی ۹۰ دقیقه هزار 
بار اسم یک بازیکن را تکرار کند، چون خودمان داریم می بینیم. 
این اســت که هیجان بازی را بالا ببرد و جذاب کند و اطلاعات 
تــازه ای در اخیتار بیننده قرار دهد منتها آقای احمدی با بهره از 
ایــن فرصت برای وزیر ورزش -کــه قاعدتا چون عضو کابینۀ 
آقای رییســی است خودی تر از قبلی است اگرچه او هم خودی 
بود - تعیین تکلیف می کند که با انتقاد از صدا وسیما مقابله کند.
   تازه داریم دربارۀ فوتبال حرف می زنیم که در زمرۀ مزیت های 
صدا وسیما نیبت به شبکه های برون مرزی است و هنوز بیننده 

دارد. می توان حساب کرد در باقی موارد اوضاع چگونه است.
   آیا صدا وسیما نباید به باشگاه ها پاسخ بدهد؟ معلوم است که 
باید اما به صورت رسمی و از زبان مدیران خود نه در قالب حرف 
نشــاندن بر دهان مجری و گزارشگر و استفاده از فرصت توجه 

تماشاگران به تلویزیون به خاطر فوتبال.
به نفع شــخصیت خودشان هم نیست چون آدم حس می کند 
فقط دستور را اجرا می کنند و از این حیث شاید تبلیغ ستاره مربع ها 

آبرومندانه تر باشد. قدری از خودتان استقلال داشته باشید!

تعیین تکلیف مجری و گزارشگر برای وزیر ورزش و جوانان!

برگ برنده انعقاد پیمان های پولی 
»امتیاز«ازتاثیرحذفدلارازمعاملاتتجاریگزارشمیدهد؛
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جزییات کمبودهای 
دارویی در کشور

نایب رییس انجمن داروسازان ایران تشریح کرد:
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خ  شیاطین سر
 پادشاه اقلیم 

3 شیرها

 شرکت 
در کلاس های 

 مربیگری 
کافی نیست

۸۰۶ هزار معلم 
 مشمول 

قانون رتبه بندی 
معلمان می شوند

۹۰ درصد ناشران 
باید تعطیل کنند!

»امتیاز« نکات جالب تاریخ فوتبال 
انگلیس را بررسی می کند؛

محصص مدرس مربیگری: 

وزیر آموزش و پرورش:

سرمقاله

اسطوره زدایی از گفتگو
  محمدهدایتی

در این سال ها زیاد بر ضرورت »گفتگو« تاکید 
شده است، گویی حلال همه مشکلات است؛ از 
بحران های سیاسی تا شخصی ترین مسائل.  این 
تاکید سویه ای تمایزبخش هم یافته است، به این 
معنا که افراد با تکرار مداوم این گفتگومحوری به 
برساخت تصویری از خود می پردازند، به عنوان 
انسان هایی فرهیخته که گویا قادرند در آرامش 
همه مشــکلات را حل کنند. تردیدی در اهمیت 
دستاوردهای »گفتگو« نیست، اما تاکید افراطی 
و شاید غیرتاملی بر گفتگو، بدون در نظر گرفتن 
ملزومات و شــرایط امکان آن، بدون تامل درباره 
اینکه چه کســانی باید گفتگو کنند، چه کسانی 
از ایــن فرایند حذف می شــوند و نادیده انگاری 
های دیگری از این دست خود گفتگو را به نوعی 
اسطوره یا ایدئولوژی بدل کرده است. اما آیا گفتگو 

همیشه راهگشا است؟
جدای از ریشه های تاریخی دیگر، گفتگو و بحث 
را می توان از ســنت های مهم عصر روشنگری 
دانست. عنصری مهم در این میان عقل نقاد است: 
اینکــه به مدد عقل و قواعدی که عام فرض می 
شوند و مشترک در میان آدمیان، امکان رسیدن 
به نوعی مفاهمه فراهم می شــود. خوش بینی 
بســیار بود، گویی بشر چیزی را برای خود فراهم 
کرده که از جنگ و نــزاع در امانش می دارد: با 
عقلانیت مبتنی بر قوه استدلال می توان گفتگو 
کرد و مشــکلات را پشت سرگذاشت. تصور می 
رفت دیگر به واسطه منطق گفتگویی بشر دوران 
جنگ و نزاع را پشت سر می گذارد. اما مشکل این 
ایده مفتون کننده خیلی سریع خودش را نشان داد.

نخست: خیلی سریع معلوم شد »عقلانیت« آن 
موهبت عام و خنثایی که گمان می رفت نیست. 
خود در پیش فرض هایی جایگیر اســت و عملا 
نمی تواند واســطه ای یا داوری بی طرف باشد. 
بخش مهمی از جریانات فلسفی در دو سده اخیر 
به تحلیل این مسئله پرداخته اند که »عقلانیت« 
تا چه حد نابســنده است و مشکلات آن، به ویژه 
وقتی پای تفاوت های میان باشد چیست. مسئله 
دیگر شاید حادتر باشد. وقتی ارزش های متفاوتی 
راهنمای زندگی و عمل انسان ها باشند، گفتگو چه 
جایگاهی می یابد؟ وقتی آدم ها دنیا را از دریچه 
ای متفــاوت ببیند، وقتی پیش فرض هایشــان 
درباره زندگی متفاوت باشد چه می شود؟ پرسشی 
مهم که شــاید هنوز پاسخ قانع کننده ای نیافته 
اســت. هرچند این تفاوت ها خود منشا تحولات 
مهمی بوده است، آیزیا برلین همین تفاوت ها و 
تضــاد حول آن ها را یکــی از زمینه های ظهور 

فرهنگ مدارا در غرب می داند.
غــرض کــم اهمیــت جلــوه دادن اهمیت و 
دستاوردهای گفتگو نیســت. مسئله حساسیت 
نشــان دادن نسبت به مشــکلات ایده گفتگو و 
چســبیدن غیرتاملی به آن است. تکرار وسواس 
گونه ایده »گفتگومحوری« بدون درنظر گرفتن 
شرایط امکان آن کمکی به حل مسائل نمی کند. 
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تعهد وزارت نفت بر اجرای کامل 
مصوبه های استانی دولت

 سرانه تولید پسماند به ازای 
هر شهروند ۷۶۴ گرم است

عزیزی در بازدید مدیران معاونت فناوری ریاست جمهوری از مجتمع آرادکوه:وزیر نفت تاکید کرد:
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زمینهایمازاددراختیارنهضتملیمسکن
طبق تفاهم نامه وزارت راه با سازمان ثبت صورت گرفت؛
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